
Mondelinge vragen commissie Ruimte en Gebiedsontwikkeling 18 april 2024    

Scooters van de New York Pizza op het Dorpsplein in Duivendrecht rijden vrij vaak hard 
en dwars over het Dorpsplein, waar mensen wandelen en kinderen spelen. Dit terwijl ze 
eigenlijk net zo makkelijk de gewone weg kunnen nemen om op dezelfde plek uit te 
komen.  

 

1  Is de wethouder hiervan op 
de hoogte en/of heeft de 
wethouder dit wellicht zelf 
ook weleens ervaren 

GL  Ja, wethouder Koek als portefeuillehouder heeft 
dit wel eens gezien.   

2  Zou de wethouder eens met 
de eigenaar van de New York 
Pizza hierover in gesprek 
willen gaan om ervoor te 
zorgen dat de scooters in de 
toekomst niet meer over het 
Dorpsplein rijden? 

GL  Als verkeersgevaarlijk rijgedrag wordt 
geconstateerd is het aan politie en handhaving 
om daar tegenop te treden. We nemen het mee 
als agendapunt in het komende overleg met de 
Winkeliersvereniging Duivendrecht en gaan een 
afspraak maken met de franchiser van de NY 
Pizza. Het is namelijk een voetgangersgebied. 

 

Recentelijk is de bushalte “Ouderkerk oost”– hoek Stramanweg/Jacob van Ruysdealweg 
gerenoveerd. Of met andere woorden de bushalte is flink opgeknapt met een breed 
bushalte trottoir, heel veel parkeerrekken voor de fietsen, bushokjes en goede verlichting. 
De bushalte biedt voldoende functionaliteit voor de gebruikers van het openbaarvervoer. 
Maar wat opvalt, na de opknapbeurt is dat de opknapbeurt nog niet geheel is afgerond. 
Met name de toegankelijkheid – zeker voor passagier met (functionele) beperkingen - naar 
en van de bushalte laat veel te wensen over.  De verharde toegang – trottoir naar en van 
de rotonde – is absoluut te smal, erbij ligt als een “kasseien strook Parijs Roubaix” en als 
het geregend heeft het trottoir – en de omgeving daarvan - veranderd is in een 
modderpoel. De toegang - via de groenstrook gelegen aan de Koningin Wilhelminalaan - 
naar de bushalte vanuit het dorp bestaat uit een tweetal onverharde voetpaden. Ook hier 
is na een flinke regenbui is de toegankelijkheid naar de bushalte niet mogelijk. 

 

3 Is de PfH het met ons eens 
dat de opknapbeurt niet is 
afgerond? 

PvdA  De werkzaamheden zijn afgerond. 
 

4  Is de PfH het met ons eens 
dat de toegankelijkheid van 
de bushalte te wensen 
overlaat? 

PvdA 
 

Vanuit het centrum is de kortste wandelroute 
inderdaad via het onverharde pad. Er is echter 
ook een route via het trottoir langs de Koningin 
Wilhelminalaan en het voetpad vanaf de 
rotonde naar de halte. De breedte van het 
voetpad is voldoende, maar moet uiteraard wel 
voldoen aan de kwaliteitseisen. Dit wordt 
doorgegeven aan het team Dagelijks 
onderhoud. 

 

5  Is de PfH het met ons een dat 
de veiligheid bij de verharde 
toegang met name voor 
passagiers met een 
beperking in het geding is? 
 

PvdA 
 

Met inachtneming van wat hiervoor is vermeld 
over het voetpad tussen de rotonde en de halte 
delen wij deze mening niet. 
Als hier wordt bedoeld de toegang vanaf het 
milieuparkje naar het gemaal, dan moet 
worden opgemerkt dat dit een werkpad is naar 
het gemaal en niet is aangelegd als toegang tot 
de halte. 

 

6  Is de PfH het met ons eens 
dat het trottoir – van en naar 
de bushalte - verbeterd dient 
te worden om de 
toegankelijkheid – inclusief 

PvdA 
 

Zie beantwoording van vraag 6.   



veiligheid - te verbeteren? 
 

7 Is de PfH het met ons eens 
dat ook de onverharde 
voetpaden omgezet moet 
worden naar verharde 
voetpaden? 
 

PvdA 
 

Er zal samen met de Vervoerregio Amsterdam 
en de Provincie moeten worden gekeken of dit, 
of een alternatieve aanpassing, mogelijk is en 
hoe deze gefinancierd gaat worden.   

8   Is de PfH het met ons eens 
dat de aanpak van de 
toegankelijkheid op zeer kort 
termijn geregeld wordt?   

PvdA 
 

Als mijn beleidsmedewerker terug is van 
vakantie zal ik vragen hierover contact op te 
nemen met de andere partijen.   

9  Terrasvergunning 
Is het mogelijk om de 
terrasvergunning uit te 
breiden naar 1 maart tot 1 
november in plaats van half 
maart tot half november?  
 
De ondernemers staat een 
zwaar jaar te wachten met de 
ontwikkelingen van het 
centrumplan en de inwoners 
zijn ook blij met de eerste en 
laatste zonnestralen van het 
jaar op het terras te zitten. 
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Zoals de planning er nu uitziet is dit mogelijk 
maar wij zullen moeten blijven kijken of het blijft 
passen binnen de werkzaamheden.
Wij gaan terrassenbeleid wel herijken en 
misschien stellen wij dan een opening van 
terrassen voor het hele jaar voor. 
 


